

فيري دبي - محطة مارينا مول للنقل البحري

Dubai Ferry - Marina Mall Water Transport Station

بادر بحجز مقعدك في فيري دبي - اكتشف معالم دبي السياحية
Book your seat on Dubai Ferry and discover Dubai's greatest landmarks.

TOP 10 SIGHTS AND DESTINATIONS IN DUBAI:
BURJ AL ARAB

It is an iconic structure that defines Dubai in a shape of the sail of a ship

JUMEIRAH PALM ISLAND

It is known as the 8th wonder of the world

MADINAT JUMEIRAH

Located close to the Palm Jumeirah, it is a modern Souk built in a traditional architectural style.

BURJ KHALIFA

It highlights Dubai's breakthroughs as the world's tallest building

HERITAGE VILLAGE

This village introduces Dubai's maritime past, trading activities and the local history

DUBAI MARINA

This man-made marina is strategically located near interchange 5 on Sheikh Zayed Road close to Dubai's well-known landmarks

JUMEIRAH BEACH PARK

It is a great place to relax and enjoy the Arabian Sea

DUBAI FORT & MUSEUM

This place is a picturesque landmark of Dubai's past

MEENA BAZAAR

This market is mainly specialized in the Indian textiles and tailoring

DUBAI GOLD SOUK

It is located in Deira and consists of 300 retailers that trade exclusively in Jewelry.

10 موقع مميزة ووجهات مهمة في دبي
برج العرب

صرح معماري يبرز أصحي رمزاً لدبي بتصميمه المستوحى من شراع السفينة.

جزيرة نخلة جميرا

والتي تعرف أيضاً بـ "نافورة عجائب الدنيا"

مدينة جميرا:

تقع بالقرب من نخلة جميرا وتم تجسيدها حديثاً على الطراز المعماري التراثي.

برج خليفة

برج خليفة يقف صرحاً شامخاً في سماء بي كأعلى بناء شيده الإنسان على وجه الأرض.

قرية التراث

تعد قرية التراث مركزاً للتراث البحري لمدينة دبي من خلال تسليطها الأضواء على أنشطتها التجارية وأحداثها التاريخية.

دبي مارينا

يقع هذا المرسى الذي صنعته يد الإنسان في موقع استراتيجي بالقرب من تقاطع 5 على شارع الشيخ زايد.

حدائق شاطئ جميرا

تعد حدائق شاطئ جميرا مكاناً رائعاً للجلوس والاسترخاء والتمنت بالمنظر الخلاب على شاطئ الخليج العربي.

قلعة ومتاحف دبي

بعد منتصف دبي نافذة مثيرة واطلالة رائعة على ماضي دبي.

مينا بازار

مينا بازار يعد سوقاً متخصصاً في عرض الأقمشة الهندية وخياطتها.

سوق الذهب

يقع سوق الذهب في ديرة ويضم أكثر من 300 محلات البيع بالتجزئة متخصصة وبشكل حصري تقريباً في بيع المجوهرات.

فيري دبي - محطة مارينا مول للنقل البحري

Dubai Ferry - Marina Mall Water Transport Station

Trip Information
معلومات الرحلات
Pricing

75 AED (Gold Ticket)
50 AED (Silver Ticket)

التعرفة

تذكرة ذهبية 75 درهم
تذكرة فضية 50 درهم

Time Table *

- 09:00 am
- 11:00 am
- 05:00 pm
- 07:00 pm

مواعيد الرحلات *

- 09:00 صباحاً
- 11:00 صباحاً
- 05:00 مساءً
- 07:00 مساءً

Tickets are available on board
التأذير متوفرة في القوارب

The Dubai Ferry can be used for chartered tourist / private excursions per hour / day

يمكن استخدام فيري دبي للنزهات السياحية الخاصة بالساعة / اليوم

THE FERRY TRIP operation RESTRICTED TO MINIMUM 10 PASSENGERS

لتشفيل رحلة الفيري يجب توفر على الأقل عدد 10 ركاب

*



فيري دبي
Dubai Ferry